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PROTOKÓŁ NR XXXII/2009 

z XXXII sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy dnia 22 października 2009 roku. 

Początek posiedzenia o godz. 9
00   

do  12
00

. 

 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych  na  sesji było 14  radnych. 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Artur Piosczek    - Przewodniczący Rady Gminy 

2. Karol Sakowski   - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Jerzy Cieślak    - Członek Komisji RLiOŚ 

4. Marcin Kowalczyk   - Członek Komisji OZKiS 

5. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

7. Marek Leszczyk   - Członek Komisji RLiOŚ 

8. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

9. Anna Olejnik    - Członek Komisji OZKiS 

10. Paweł Pakuła    - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Barbara Puczkowska   - Członek Komisji Rewizyjnej 

12. Jan Sarowski    - Członek Komisji Rewizyjnej 

13. Maria Smolarek   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

14.Ryszard Świątek   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

1. Nieobecna radna - Bożena Przybyła- Przewodnicząca Komisji OZKiS 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek   - Wójt Gminy 

2. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

3. Teresa Nowak    - Skarbnik Gminy 

4. Janusz Antczak    - Wicestarosta Powiatu Wieluńskiego 

5. Krystyna Miśkiewicz   - Radna Powiatu Wieluńskiego 

6. Włodzimierz Horubski  - Projektant Planów zagospodarowania 

7.  Agata Nowak    - Kierownik Biura Stowarzyszenia LGD 

8. Agnieszka Leszczyk   - Referent ds. planowania przestrzennego 

9. Andżelika Kucharska-Bociąga - Inspektor ds.. funduszy europejskich 

10. Ludmiła Wypych    - Referent ds. podatków i opłat 

11. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

12.  Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

13.  Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

14.  Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

15.  Zbigniew Wołowiec   - Sołtys wsi Jajczaki 

16.  Jan Błaszczak    - Sołtys wsi Łaszew 
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17.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

18.  Andrzej Stasiak   - Sołtys wsi Przywóz 

19.  Łuczak Henryk   - Sołtys wsi Kamion 

20.  Tadeusz Ignasiak    - Sołtys wsi Mierzyce 

21. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy  

 

 

Porządek  obrad: 

1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XXXI sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas.  

5. Informacja o projekcie partnerskim „Wzmocnienie roli Szlaku 

Bursztynowego i innych szlaków tematycznych w zintegrowanym produkcie 

turystycznym Województwa Łódzkiego. 

6. Informacja Zarządu Lokalna Grupa Działania „Kraina Wielkiego Łuku 

Warty” na temat wdrożenia Lokalnej Strategii Rozwoju.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2009r.  

b) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                  

i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie udziału własnego przy realizacji 

projektu „Budowa gminnej oczyszczalni ścieków w Krzeczowie oraz 

kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami i przepompowniami ścieków –  

miejscowości Krzeczów”. 

c) wysokości stawek podatku od nieruchomości  no 2010 rok. 

d) określenie stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok. 

e) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Kamion (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

f) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Kamion (tereny zainwestowane          i tereny przyległe), gmina Wierzchlas. 

g) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Ogroble  (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Ogroble (tereny zainwestowane  i tereny przyległe), gmina Wierzchlas. 
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i) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Przywóz (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Przywóz (tereny zainwestowane  i tereny przyległe), gmina Wierzchlas. 

k) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Toporów (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Toporów (tereny zainwestowane i tereny przyległe), gmina Wierzchlas 

m) przyjęcia Planu Odnowy Wsi Krzeczów. 

n) zatwierdzenia opłaty za zbiorowe dostarczanie wody. 

o) uchylenia uchwały Nr XXXI/187/2009 Rady Gminy Wierzchlas z dnia                  

17 września 2009r. 

8. Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania. 

9. Zakończenie obrad  XXXII sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

  

Punkt 1 

Otwarcie XXXII  sesji  Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał radnych, Sołtysów                      

i panią sołtys, radna Powiatu Wieluńskiego oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy którym, 

Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali  

w zawiadomieniach porządek obrad. W związku z tym zapytał, czy są uwagi do 

porządku obrad. 

Ponieważ nie było więcej uwag Przewodniczący poddał  projekt porządku  

obrad pod głosowanie i przyjęty został jednogłośnie wraz z wprowadzonymi 

zmianami. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 
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Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XXXI  sesji  Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół poprzedniej sesji był 

wyłożony i każdy radny mógł się z nim zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś 

uwagi do protokołu. 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący  Rady  Gminy poprosił Wójta o odczytanie informacji od dnia                

17 września 2009r. do 22 października  2009r., które stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionej przez Wójta 

informacji.  

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania  w związku z tym 

zostało one przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

 

Punkt 5 

Informacja o projekcie partnerskim „Wzmocnienie roli Szlaku 

Bursztynowego i innych szlaków tematycznych w zintegrowanym 

produkcie turystycznym Województwa Łódzkiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek powitał  na sesji Wicestarostę 

Powiatu Wieluńskiego Pana Janusza Antczaka, który  przybliży radnym 

informację o projekcie partnerskim „Wzmocnienie roli Szlaku Bursztynowego i 

innych szlaków tematycznych w zintegrowanym produkcie turystycznym 

Województwa łódzkiego.” 

Głos zabrał Wicestarosta Powiatu Wieluńskiego Janusz Antczak i powiedział, że 

ma ogromy zaszczyt po raz pierwszy uczestniczyć w obradach Rady Gminy 

Wierzchlas i podziękował za otrzymane zaproszenie na sesję.  

Następnie przybliżył początek powstawania idei  realizacji szlaku 

bursztynowego. Powstanie budowania szlaku bursztynowego powstało na 

podstawie wyjazdów zagranicznych związanych z taki państwami jak Austria, 

Włochy i Litwa.  

Powiedział, że kiedy można było składać  wnioski i realizować  tzw. „Małe 

projekty”  z Unii Europejskiej  to  powstała Regionalna Platforma Cyfrowa było 

to w pierwszej kadencji, a na początku drugiej kadencji pojawiła się wizja 

większego projektu i  sięgnięcia o po większe pieniądze, dlatego też  dzięki 

przychylności pana Wójta złożona została tzw.  „fiszka projektowa” – pomysłu 
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która  nie powodowała żadnych obciążeń finansowych po żadnej ze stron, 

bowiem Urząd Marszałkowski promował takie pomysły i chciał zrobić podgląd 

co w skali całego  województwa jakie maja ludzie pomysły w samorządach  na 

duże projekty.  

Pan Wicestarosta przedstawił radnym szczegółowe mapy z układem                        

i przebiegiem szlaku bursztynowego przez Polskę wraz z całymi nitkami 

przebiegu tego szklaku przez powiat wieluński.  

Następnie po dwóch latach przygotowana  „fiszka”, została zaakceptowana  

wstępnie przez Zarząd Województwa. 

Historyczna chwila nastąpiła 19 października 2009 roku bowiem wówczas 

podpisana została umowa ramowa pomiędzy Panem Arturem Pabińskim, Panią 

Elżbietą Hibner oraz Starostą Wieluńskim i Wicestarostą o dofinansowanie. Po 

długich przygotowaniach i pracach koncepcyjnych  na bazie  wzoru 

austriackiego. Projekt opiera się na trzech osiach: z punktu widzenia Powiatu 

ciągi komunikacyjne tj. drogi powiatowe, w tym momencie skierował 

podziękowania w stronę Pana Wójta oraz podziękował za współpracę dlatego, 

że w momencie wprowadzenia Inicjatyw samorządowych to współpraca 

najlepiej układała się z Gminą Wierzchlas i zacytował zasadę „...myśl globalnie 

działaj lokalnie..”. 

Gmina Wierzchlas ma możliwość zaistnienia w projekcie poprzez przebudowę 

dróg, możliwość remontu kościółka oraz objęciem systemem informacji 

turystycznej.  

Cały projekt Szlaku Bursztynowego oceniany jest na kwotę 57 mln. zł  i na taką 

kwotę podpisana została ostateczna umowa. Udało się w ramach projektu 

kulturowego przepchnąć z dużą przebudową dróg  gminnych i powiatowych. Na 

każdy kilometr drogi przeznaczony jest 1 mln. zł, a do przebudowy jest 44 km 

dróg. 

Na  terenie Gminy Wierzchlas realizowana będzie przebudowa drogi Ruda-

Mierzyce – Kamion  – Toporów czyli dostęp do rzeki Warty  bowiem przebieg 

dróg musiał mieć uzasadnienie oparte o zasady  szlaku bursztynowego. Na 

przebudowę globalną tych dróg przeznaczone będzie  16 mln zł.      

Z kolei z inicjatywy  Pana Wójta realizowana na terenie gminy będzie droga 

Toporów – Krzeczów, gdzie obecnie jest szlak rowerowy pn: Nadwarciański 

Szlak Bursztynowy. W związku z tym  droga Krzeczów - Toporów również 

ujęta jest w tym ciągu komunikacyjnym i przyznane są środki w ramach 

projektu 3mln 700 zł. Nie ma zbyt dużego układu kościółków na terenie gminy 

oprócz kapliczki w Kamionie i zabytkowego drewnianego  kościoła w Łaszewie 
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na który Parafia Św. Jana Chrzciciela przeznaczy środki  zebrane przez 

wiernych   w wysokości 30.525 zł i 2.000zł przeznaczy Parafia św. Franciszka z 

Asyżu w Toporowie.  Przed każdym z tych obiektów będą tablice  informacyjne 

wielojęzyczne.   

Na Gminę Wierzchlas przeznaczone będą środki w wysokości 20 mln zł z czego 

15 mln pokryje Unia Europejska, a 5 mln musi wyasygnować powiat wspólnie             

z gminą, są to realne kwoty i  składany będzie wniosek o zwrot środków.                 

Z  Zarządem Województwa udało się wynegocjować że nie trzeba będzie 

inwestować 100% własnych środków tylko Urząd Marszałkowski uruchomił   

zaliczki i będzie można wnioskować o 75% zwrotu, dodał, że jest to bardzo 

komfortowa sytuacja. 

Na dzień dzisiejszy wiadome jest że Gmina Wierzchlas w ramach projektu 

szlaku bursztynowego zagwarantowane ma 20 mln zł.  

Projekt Szlaku Bursztynowego w skali 100 punktów oceniony został w ramach 

osi kulturowej 93,22 punktów. Nadmienił, że ciekawe projekty wpłynęły                       

z naszego podregionu Sieradz, Warta, którzy  nie otrzymali środków.  

Na chwilę obecną drugi po Gminie Uniejów w formie promocji i dobrych 

wzorów realizacji dobrych projektów jest Powiat Wieluński w związku                     

z realizacją szlaku bursztynowego.  

Wicestarosta pochwalił  Gminę za mocno działająca Lokalną Grupę Działania  

„Kraina Wielkiego Łuku Warty”.  

W ramach projektu przebudowywana będzie w Wieluniu droga w kierunku 

Kurowa i Parcic oraz ulica  Joanny Żubr oraz 21 obiektów sakralnych w których 

remontowe będą dachy, polichromie, wymieniane otoczenie                                     

i parkingi i mają łącznie do wykorzystania 7 mln. zł. 

W samym Wieluniu remontowana będzie baszta męczarni przy której  prace się                  

już rozpoczęły, utworzone zostaną trzy punkty informacyjne i usytuowane będą 

w Wieluniu, Ożarowie i Osjakowie, przeprowadzony remont muzeum                         

w Wieluniu i Ożarowie. Projekt Szklaku Bursztynowego opracowany  był  przy 

współudziale 38 osób w tym również osób z terenu Gminy Wierzchlas 

serdeczne podziękowania za pomoc i pomysły skierował w kierunku  Pana 

Wójta – Krzysztofa , Sekretarza – Leszka Gierczyka,  Skarbnika Gminy oraz dla  

Magdaleny Tronina, Agnieszki Leszczyk i Andżeliki Kucharska-Bociąga jako 

nieocenionych skarbach urzędu.  

Wicestarosta powiedział, ze jest po wstępnych rozmowach  z wykonawcami              

z wykonawcami, wyłoniona została kancelaria prawnicza w Warszawie, na 

pokrycie kosztów której złożą się wszyscy partnerzy i jest to koszt 
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kwalifikowany, a z Gliwic wyłoniona została firma prowadząca nadzór 

inwestorski i budowlany  inwestycji. Na przełomie bieżącego roku i   przyszłego  

wyłoniony zostanie wykonawca na budowę dróg powiatowych i gminnych gdzie  

przetargi opiewać będą na kwotę ok. 46 mln zł. Następnie przeprowadzane będą 

przetargi na  remonty kościołów. Pierwsze prace rozpoczyna się w II kwartale 

2010 roku i firmy wejdą  na teren budowy. W przeciągu dwóch lat powinny 

zakończyć się przebudowy wszystkich zaplanowanych dróg w ilości 44 

kilometrów  oraz ścieżki rowerowe i dróżki leśne na odcinku 9,3 kilometra, a 

kościółki  i kapliczki zaplanowane jest zakończenie prac do 2012 roku. Jeśli 

parafie i Kuria  nie będą w stanie same zrealizować inwestycji w ramach 

własnych środków to należy  ich wspomóc  z budżetu samorządowego, jednak 

na chwile obecną maja się starać aby konta parafialne były wypełniane.  

Pan Janusz Antczak powiedział, że szubienicę niepowodzenia projektu nosił 

przez ponad 1,5 roku tj. do 19.10.2009r., a cały projekt ma być rozliczony                

w grudniu 2012 roku. Zaznaczył że są plusy i minusy środków unijnych bowiem 

jak stwierdzone zostaną usterki to następuje zwrot dotacji  w wysokości 100 % 

inwestycji. Podpisanie umowy jest pierwszym krokiem całej inwestycji a teraz 

jest do wykonania przed nami 99 kroków.  

Na koniec złożył życzenia zdrowia, pasma sukcesów, żeby ich  nie brakowało 

na każdej niwie rodzinnej, samorządowej i społecznikowskiej. Podziękował za 

współpracę szeroko rozumianą  w dotychczasowym układzie całej Radzie 

Gminy na czele z Panem Przewodniczącemu jak również Panu Wójtowi z jego 

pracownikami i jeszcze raz serdecznie podziękował za  dotychczasowa 

wieloletnią współpracę w ramach środków z budżetu Gminy Wierzchlas 

wzbogacają Powiat.  

Przewodniczący Rady Gminy Artur Piosczek podziękował również serdecznie 

Panu Wicestaroście za zaangażowanie i za bardzo wyczerpująca przedstawienie 

informacji na temat postępów w realizacji Szlaku Bursztynowego, która 

przybliżyła jeszcze bardziej idę projektu, ponadto dodał, że Gmina Wierzchlas 

jest najpiękniejszą Gminą w Powiecie i ma najpiękniejsze tereny, podziękował 

za pochwałę pracowników Urzędu i życzył powodzenia w dalszej pracy. 

Na koniec Pan Antczak zacytował  słowa Śp. Biskupa  Chrapka„…że tyle 

znaczymy jakie ślady po nas zostają…” i niech każdy z radnych zostawi po 

sobie ślad  w tej Gminie.  
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Punkt 6 

Informacja Zarządu Lokalna Grupa Działania „Kraina Wielkiego Łuku 

Warty” na temat wdrożenia Lokalnej Strategii Rozwoju.  

Na sesje przybyła Pani Agata Nowak – Kierownik Biura Stowarzyszenia LGD, 

która powitał serdecznie Przewodniczący Rady Gminy i oddał jej głos. 

Pani Agata Nowak przybliżyła działanie LGD na terenie Gminy Wierzchlas. 

Informacja o Lokalnej Grupie Działania „Kraina Wielkiego Łuku Warty”. 

Stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto Pani Nowak powiedział, że LGD powstała na podstawie  porozumienia 

Wójtów 5 Gmin w każdej z tych Gmin odbywały się szkolenia z fachowcami               

i opracowana została „Strategia Rozwoju LGD” , w której opisane są cele                      

i założenia.  

Generalnym celem „Krainy Wielkiego Łuku Warty”  jest zagospodarowanie 

zakola Warty i stworzenie bazy turystycznej i infrastruktury i wszystko co 

związane z turystyka aktywna a wokół tego utrzymywanie dziedzictwa 

kulturowego czyli  podtrzymywanie tradycji regionalnych i tworzenie 

mikroprzedsiębiorstw i dodatkowych źródeł dochodu dla rolników i osób 

chcących prowadzić własną działalność gospodarczą. 

Lokalna Grupa Działania działa na zasadzie Stowarzyszenia ma swój Statut               

i 5-cio osobowy Zarząd, z każdej gminy jest jedna osoba, która ja reprezentuje          

z terenu Gminy Wierzchlas jest Pani Joanna Małolepsza, która dba o interesy 

Gminy Wierzchlas, a Pan Wójt jest członkiem Rady Programowej. 

Następnie opowiedziała o budżecie oraz o operacjach i projektach jakie można 

realizować ze środków LGD. Lokalna Grupa ma środki z Europejskiego 

Funduszu Rolnego działającego na rzecz rozwoju obszarów wiejskich                        

i stowarzyszenie działa na bazie  Osi 4 PROF. 2007 -2013 (Lider).    

Budżet jest już zatwierdzony i podpisana umowa i rozpoczyna się faza 

realizacji. Obecnie na III kwartał zaplanowane jest składanie wniosków na tzw. 

„małe projekty” i przeznaczone sa środki od 4.500 zł do 25.000 zł i jest to kwota 

o którą mogą ubiegać się beneficjenci. Przeznaczony on jest dla organizacji 

pozarządowych Stowarzyszeń, fundacji, straży osób posiadających KRS, jak 

również instytucji kultury które działają na podstawie uchwały  Rady Gminy. 

Wnioski uruchomione zostaną w IV kwartale koniec listopada i początek 

grudnia. Jeśli byłyby zainteresowane osoby pozyskiwaniem środków z tego 

działania to w każdej Gminie tworzona jest sieć koordynatorów z trenu 

Wierzchlasu jest Pani Andżelika Kucharska-Bociąga. 
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Biuro LGD znajduje się w Osjakowie ul. Wieluńska 11, w budynku Ośrodka 

Zdrowia. Biuro czynne jest od września a od października zatrudniona została 

księgowa oraz  pracownik administracyjny. W biurze udzielone będą wszystkie 

informacje odnośnie składania wnioskowi i zapoznania się procedurami                    

z instrukcją wypełniania  jak również  udzielana jest pomoc dla potencjalnych 

beneficjentów, w kwestiach które będą ich interesować.  

Oprócz „małych projektów” sa trzy inne Działania czyli: 

 Odnowa Wsi. 

 Tworzenie rozwój mikro-przedsiębiorstw (stworzenie zakładu w formie 

rozliczania się  Zusowskiej), a dla rolników, którzy chcieliby pozyskiwać 

dodatkowy dochód  było by to działanie w kierunku działalności nierolniczej 

i jest akredytacja z Agencji Restrukturyzacji i modernizacji Rolnictwa i z 

którą trzeba będzie się rozliczyć , a w pozostałych trzech Działaniach jest to 

Urząd Marszałkowski. 

W celu pozyskania większej wiedzy w tych tematach to należy się zwrócić do 

koordynatora lub przedstawiciela Zarządu  o wyjaśnienia. 

Odbywać się będą szkolenia dla potencjalnych beneficjentów odnośnie 

wypełniania wniosków. 

Uruchomiona jest również strona internetowa. 

Pani Agata Nowak powiedział o kwotach przydzielonych na poszczególne 

projekty ogółem na 5 gmin i  w tym roku są to: 

 Małe projekty   -   120.000 zł 

 W I kwartale 2010 roku do uruchomienia  w ramach Wdrażania Lokalnych 

Strategii Rozwoju - Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej – 

273.000 zł 

 Tworzenie i rozwój mikroprzedsiebiorstw -  900.000 zł  

 Odnowa i Rozwój wsi         - 3.000.000 zł 

 W  2011 roku przewidywana  jest realizacja Małych Projektów” również z 

kwotą    120.000 zł       

 Tworzenie i Rozwój mikroprzedsiębiorstw  -  900.000zł 

 Rok 2013  - różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej-273.000 zł 

 Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw  - 900.000 zł 

 Małe Projekty -       120.000 zł       

 2014 rok  

 „Małe projekty „  -120.000 zł 

 Różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej – 540.000 zł 
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 2015 rok ostatni rok wdrażania i realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju - 

rozliczeniowy 

 „Małe projekty „  - 280.000 zł 

Podane kwoty sa kwotami realnymi przyznanymi na jednego mieszkańca . 

 

Radny Jacek Młynarczyk – zapytał  czy 3.000.000 zł przeznaczone na Rozwój 

i odnowę wsi i  czy jest to dzielone proporcjonalnie na jednego mieszkańca dla 

każdej z 5 gmin i co można zaliczyć do takiego projektu? 

 

Pani Agata Nowak odpowiedział, że Odnowa i rozwój wsi to nastawione   na 

realizację większych projektów i wszystko co będzie związane z realizacja  

postawionego celu. Każdy złożony projekt musi mieć wspólny ze strategia cel. 

W opracowanej przez Stowarzyszenie Strategii sa 4 kryteria. LGD ma powołana  

Radę Programową składająca się z 15 osób która to rada oceniać będzie każdy 

projekt i w tym przypadku projekty powinny składać  instytucje samorządowe 

bowiem rozliczane będą projekty dostępna będzie cała baza dokumentów 

stwierdzających zasadność i celowość tego zadania. Odnowa                       i 

Rozwój wsi ukierunkowana jest na realizacje przez samorządy. Projekt taki 

powinien dotyczyć  powstania bazy noclegowej turystycznej, cos co tworzy 

zachowanie dziedzictwa kulturowego na wsi czyli odnowa ośrodków kultury, 

budowanie placów zabaw. Należy składać wnioski o przyciągniecie 

potencjalnego turysty, i będą służyły przyszłościowo danej gminie. 

Radny Marek Leszczyk zapytał o tworzenie  mikroprzedsiębiorstw na czym to 

polega i czy należy zatrudnić określaną liczbę osób.  

Kierownik Biura Agata Nowak odpowiedział, że w projekcie wniosku określany 

jest cel i zadania, a  LGD stwierdza zasadność  realizowanego projektu, a każde 

stworzenie nowego miejsca pracy musi być poparte deklaracjami Zusowskimi i 

oraz  musi to być utrzymane przez rok od zakończenia projektu. 

Wszystko sprawdzane i weryfikowane jest pod względem formalnym                          

i merytorycznym przez Urząd Marszałkowski. 

Kryteria, którym muszą odpowiadać  składane do LGD wnioski. 

1. Wpływ projektu na rozwój turystyki w ofercie turystycznej  Krainy 

Wielkiego Łuku Warty.  Jest to główny cel strategii LGD , rozwój  krainy 

zagospodarowanie terenu, rozbudowanie bazy pod względem turystyki                 

i agroturystyki. 

2. Oddziaływanie neutralne projektu na środowisko naturalne zwłaszcza 

obszary objęte ochrona (Załęczański Park Krajobrazowy) 
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3. Skala oddziaływania projektu, liczba beneficjentów, obszar objęty operacją    

i wielkość wskaźników produktu i rezultatu. 

4. Wpływ projektu na zachowanie lokalnych  zasobów przyrodniczych                      

i kulturowych oraz aktywizowanie mieszkańców do działań zgodnych                

z celami NST – budowanie kapitału społecznego poprzez aktywne działanie 

W temacie zabrał głos Wójt i powiedział, że w ramach składanych wniosków do 

LGD w Mierzycach wykonany zostanie kompleks boisk sportowych, wykonana 

zostanie stanica kajakowa w Krzeczowie. 

Pani Agata Nowak dodała, że te działania kwalifikują się do Działania I 

„Odnowa Wsi”. 

Ponieważ nie było więcej pytań Przewodniczący podziękował Pani Agacie  

Nowak , za udzielenie wyczerpującej informacji oraz za przybycie na sesję . 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2009 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak                           

i powiedział,  że temat ten szczegółowo omawiany był na posiedzeniach 

Komisji i poprosiła Przewodniczącego Rady Gminy o wprowadzenie nowego 

zadania inwestycyjnego. 

Skarbnik powiedział, że na Komisjach omówione zostały wszystkie zadania, 

które są zawarte w projekcie Uchwały, jednak po wprowadzeniu spraw 

budżetowych omawiane były inne sprawy więc w których i uczestniczyła.  

Dziś na sesji wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne – dobudowa 

oświetlenia ulicznego w Wierzchlesie na ul. Południowej. Radni poinformowali, 

ze z tematem tym zostali zapoznani na posiedzeniach Komisji i wyrazili zgodę 

na jego realizację. 

Następnie Przewodniczący poprosił Skarbnik Gminy o odczytanie projektu 

uchwały Nr XXXII/189/2009 w/w sprawie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi  do treści projektu uchwały: 

Radny Józef Krzeszowski – zapytał czy w projekcie uchwały ujęte zostało 

stanowisko Komisji Rewizyjnej  dotyczące zabezpieczenia środków na 

zagrożoną  inwestycję jaka jest deptak na ulicy Ogrodowej w Wierzchlesie 

łączącego ulicę Spokojna z ulica Szkolną. 

Wójt na posiedzeniu Komisji nie można było urealniać budżetu ponieważ  

przetarg na to zadanie odbył się dzień przed sesją czyli 21 października br., 

natomiast posiedzenia Komisji były dużo wcześniej . Wójt zaproponował aby na 
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następnej sesji miesiącu listopadzie dokonać wygospodarowania środków na 

dofinansowanie do tego zadania a wykonawca, jak zakończy realizacje zadania 

w Toporowie rozpocznie prace na ulicy Ogrodowej. Wójt, jeśli wypracowane 

zostanie porozumienie do zabezpieczone zostaną  środki i zawarta będzie 

umowa. Wartość przetargowa według kosztorysu  na wykonanie deptaku na 

ulicy Ogrodowej w Wierzchlesie opiewa  na kwotę 116.000 zł, a zaplanowane 

było na to zadanie 70.000 zł. w przypadku kiedy zadanie będzie realizowane             

w tym roku to jego koszt będzie 90.000 zł.  Wójt zaproponowała aby rozpocząć 

w tym roku a zwłaszcza, że Firma LUMEN czeka na ułożenie kostki 

chodnikowej  ponieważ nie znają poziomowi wówczas dopiero ustawione będą 

słupy.  

Radny Jerzy Cieślak powiedział, że podobna sytuacja jest w Toporowie na ulicy 

Topolowej dokładane jest do innych inwestycji to samo należy zrobić                         

w Toporowie, ponieważ jest to również zadanie inwestycyjne z tego roku, 

jednak ostateczne ustalenia były takie aby dołożyć do inwestycji i wykonać ja w 

przyszłym roku. 

Wójt wyjaśnił, że przy wykonaniu ulicy Topolowej w Toporowie są duże 

dysproporcje  finansowe, ponieważ zaplanowane było 70.000 zł a wartość 

przetargowa wyniosła 200.000 zł to sa duże koszty. Ponadto należy  wziąć pod 

uwagę realizowane obecnie zadanie jest to odnowa Centrum wsi za  500.000 zł 

oraz zaplanowane jest na najbliższe dwa lata zadanie za 4mln. „szlak 

bursztynowy” i należy do doceniać  to co się robi. I nie można w jednym 

miejscu skoncentrować tak dużych środków. 

Radny Jerzy Cieślak wyjaśnił., że do Centrum odnowy wsi  będzie zwrot 

300.000 zł, ponadto w roku  ubiegłym zaplanowane było 100.000 zł za które nic 

nie zostało zrobione dlatego należy zabezpieczyć środki i wykonać                         

ul. Topolowa w Toporowie. ( Rady kazał to zaprotokółować).  
 

Rady Józef Krzeszowski  zapytał na czym ma polegać propozycja – ugoda 

Wójta. 

Wójt wyjaśnił, że  ugoda ma polegać na tym iż jak się spotkamy na następnej 

sesji listopadowej i wcześniej omówione zostanie to na posiedzeniach Komisji, 

ze  przesunięte zostaną środki w kwocie 20.000 zł na zadnie jakim jest budowa  

deptaku na ul. Ogrodowej, żeby można było zapłacić całą kwotę.  Natomiast 

jeśli sa jakiekolwiek wątpliwości to nie można realizować  tego zadania dlatego, 

że w tym przypadku nie może być żadnego ryzyka. Cała Rada Gminy musi być 

„za” przesunięcie,   środków na to zadanie.  
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Rady Józef Krzeszowski  zaproponował 10 minut przerwy i zwrócił się do 

radnych z terenu Wierzchlasu oraz sołtysów o krótkie spotkanie w pok. 15. 

 

Ogłoszono 10 min. Przerwy 

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Przewodniczący powiedział, że projekt uchwały został odczytany w związku              

z tym zapytał czy są pytania. 

 

Rady Józef Krzeszowski  - powiedział, że jeśli stanowisko – ugoda 

przedstawiona przez Wójta polegać ma na tym iż brakujące środki w wysokości 

20.000 zł dołożone zostaną na następnej sesji to zwrócił się do kolegów                     

i koleżanek radnych aby wyrazili również  zgodę  na przesunięcie 

wygospodarowanych środków na ulicę Ogrodową w Wierzchlesie w wysokości 

20.000 zł na następnej sesji Rady Gminy. Nadmienił, że obecnie większość 

zadań realizowana jest na południowej części gminy niż na północnej. 

 

Radna Maria Smolarek –powiedziała,  że  radni są reprezentantami całej Gminy 

i nie powinno się jej dzielić na północą i południową czy wschodnią i zachodnią 

bo to jest bez znaczenia bowiem radni reprezentują wszystkich mieszkańców i 

przypomniała, ze zawsze tam gdzie są potrzebne środki to są przenoszone i 

nigdy nie zdarzyło się żeby Rada Gminy nie wyraziła zgody ponadto zadanie to 

jest rozpoczęta oraz należy się zastanowić co zrobić z ulica Topolową w 

Toporowie. 

Ponieważ nie było więcej pytań ani uwag  Przewodniczący poddał projekt 

Uchwały pod głosowanie „za” było 12 radnych głosów przeciwnych nie było i 2 

radnych „wstrzymało się od głosu”, w związku z tym uchwała przyjęta została 

większością  głosów. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

 

Ogłoszono 10 min. Przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

b) zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                   

i Gospodarki Wodnej w Łodzi na pokrycie udziału własnego przy realizacji 

projektu „Budowa gminnej oczyszczalni ścieków w Krzeczowie oraz 

kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami i przepompowniami ścieków – 

miejscowości Krzeczów”. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Andżelika Kucharska-Bociąga  temat został 

omówiony po posiedzeniach poszczególnych Komisji i radni zostali zapoznani z 
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Kosztami jakie m Gmina Wierzchlas poniesie przy realizacja Budowy 

oczyszczalni ścieków wraz z kanalizacją . 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/190/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.   

 

c) wysokości stawek podatku od nieruchomości  no 2010 rok. 

Do tematu wprowadzenia dokonała Ludmiła Wypych, i powiedziała, że co roku 

Rada Gminy  uchwal podatki na rok przyszły. Wszyscy radni zapoznali się                

z propozycją na Komisjach i nie zgłaszali uwag w związku z tym 

Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu Uchwały Nr XXXII/191/2009 

w/w sprawie następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

 

d) określenie stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok. 

Ludmiła Wypych, powiedziała, że co roku Rada Gminy  określa  stawki podatku 

od środków transportowych   na rok przyszły. Wszyscy radni zapoznali się z 

propozycją wzrostu o 3,5% w stosunku do roku poprzedniego według 

Obwieszczenia Ministra Finansów z dnia 3 sierpnia 2009r. w sprawie górnych 

granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych w 2010r. na 

posiedzeniach Komisjach i nie zgłaszali uwag w związku z tym Przewodniczący 

poprosił o odczytanie projektu Uchwały Nr XXXII/191/2009 w/w sprawie 

następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                                     

W  głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

 

 Na sesje przybył Pan Włodzimierz Horubski zajmujący się opracowaniem 

planów  

 

e) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego wsi Kamion (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Agnieszka Leszczyk która powiedziała, 

że temat ten omówiony  był na poszczególnych Komisjach i zapytała o pytania 

odnośnie rysunków planów bądź tekstów planów dla wsi Kamion to zostanie 

udzielona odpowiedź. 
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Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/193/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.   

 

f) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  

Kamion (tereny zainwestowane   i tereny przyległe), gmina Wierzchlas. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Agnieszka Leszczyk która powiedziała, 

że temat ten omówiony  był na poszczególnych Komisjach i zapytała o pytania 

odnośnie rysunków planów bądź tekstów planów dla wsi Kamion to zostanie 

udzielona odpowiedź. 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/194/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.   

 

g) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego wsi Ogroble  (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Agnieszka Leszczyk która powiedziała, 

że temat ten omówiony  był na poszczególnych Komisjach i zapytała o pytania 

odnośnie rysunków planów bądź tekstów planów dla wsi Ogroble to zostanie 

udzielona odpowiedź. 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/195/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych 

 

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  

Ogroble (tereny zainwestowane  i tereny przyległe), gmina Wierzchlas. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Agnieszka Leszczyk która powiedziała, 

że temat ten omówiony  był na poszczególnych Komisjach i zapytała o pytania 

odnośnie rysunków planów bądź tekstów planów dla wsi Ogroble to zostanie 

udzielona odpowiedź. 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/196/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 
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pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych 

 

 

 

i) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego wsi Przywóz (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Agnieszka Leszczyk która powiedziała, 

że temat ten omówiony  był na poszczególnych Komisjach i zapytała o pytania 

odnośnie rysunków planów bądź tekstów planów dla wsi Przywóz to zostanie 

udzielona odpowiedź. 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/197/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych 

 

j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Przywóz (tereny zainwestowane  i tereny przyległe), gmina Wierzchlas. 

Temat ten również omawiany był szczegółowo na posiedzeniach Komisji. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Agnieszka Leszczyk która powiedziała, 

że temat ten omówiony  był na poszczególnych Komisjach i zapytała o pytania 

odnośnie rysunków planów bądź tekstów planów dla wsi Przywóz to zostanie 

udzielona odpowiedź. 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/198/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 

 

k) stwierdzenia zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Toporów (tereny zainwestowane i tereny przyległe) ze 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego 

gminy Wierzchlas”. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Agnieszka Leszczyk która powiedziała, 

ze temat ten omówiony  był na poszczególnych Komisjach i zapytała o pytania 

odnośnie rysunków planów bądź tekstów planów dla wsi Toporów to zostanie 

udzielona odpowiedź. 
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Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/199/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W  głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych 

 

l) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi  

Toporów (tereny zainwestowane i tereny przyległe), gmina Wierzchlas 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Agnieszka Leszczyk która powiedziała, 

ze temat ten omówiony  był na poszczególnych Komisjach i zapytała o pytania 

odnośnie rysunków planów bądź tekstów planów dla wsi Toporów to zostanie 

udzielona odpowiedź. Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o 

odczytanie projektu Uchwały Nr XXXII/200/2009 w/w sprawie następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                            

W  głosowaniu uczestniczyło 14 radnych 

 

Pani Agnieszka Leszczyk referent Urzędu Gminy ds. Planowania 

Przestrzennego  powiedziała, że w zarządzeniu pokontrolnym Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Łodzi zwróciła uwagę na brak uchwały o opłacie 

adiacenckiej. Agnieszka Leszczyk przypomniała, ze w styczniu 2008 roku na 

poszczególnych posiedzeniach komisji sprawa opłaty adiacenckiej była 

szczegółowo omawiana i wówczas każda Komisja nie wyraziła zgody na 

podjęcie uchwały o opłacie adiacenckiej. 

W związku z tym zwróciła się z zapytaniem czy radni podtrzymują swoje 

poprzednie stanowisko czy chcą się zająć tematem na najbliższych 

posiedzeniach Komisji.  

Rada Gminy jednogłośnie podtrzymała swoją decyzję. 

 

m) przyjęcia Planu Odnowy Wsi Krzeczów. 

Andżelika Kucharska – Bociąga poinformował, że temat ten omawiany  był na 

posiedzeniach, radni zapoznali się i omówili  na posiedzeniach Komisji Plan 

Odnowy Miejscowości Krzeczów na lata 2008 – 2015. 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący poprosił o odczytanie projektu 

Uchwały Nr XXXII/201/2009 w/w sprawie następnie uchwała poddana została 

pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.   

 

n) zatwierdzenia opłaty za zbiorowe dostarczanie wody. 
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Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk  poinformował, że temat omawiany był 

szczegółowo na posiedzeniach Komisji przez Inspektora ds. Wodociągów 

Urzędu Gminy  Panią Sabinę Dura i przedstawiła propozycję odnośnie ceny 

wody obowiązującej w 2010 roku jest to wzrost o 0,10 gr. i wszystkie komisje 

przychyliły się do tej propozycji. Ponieważ nie było pytań Przewodniczący 

poprosił o odczytanie projektu Uchwały Nr XXXII/202/2009 w/w sprawie 

następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie.                 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

 

o)   w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI/187/2009 Rady Gminy 

Wierzchlas z dnia 17 września 2009r.   

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz Gminy Leszek Gierczyk                         

i powiedział, że sprawa ta omawiana była na posiedzeniach Komisji                           

i powiedział, że po uchwaleniu w/w uchwały weszła w życie nowa Ustawa                       

o Finansach Publicznych, która  burzy cały porządek prany i należy  do tej 

Ustawy dostosować Naszą Uchwałę. W związku z tym należy uchylić 

obowiązującą  uchwałę aby nie funkcjonował i opracować nowy projekt 

Uchwały dostosowany do obowiązujących przepisów i przygotowany będzie na 

następną sesję.  

Ponieważ nie było więcej uwag ani pytań Przewodniczący odczytał projekt w/w 

uchwał. Następnie Uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta 

jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.   

 

Punkt 8 

Interpelacje,  wolne wnioski i zapytania. 

 

1. Wiceprzewodniczący Karol Sakowski zgłosił wniosek  o przyznanie 

nagrody specjalnej dla przedszkolaków z  Przedszkola w Kraszkowicach                                

za występy artystyczne i przygotowanie wieńca podczas Dożynek Gminnych  

Łaszew – 2009r.  

Dzieci  i nauczyciele włożyli ogromny trud i pracę w przygotowania artystyczne 

w związku z tym należy im się nagroda, a forma i  w jakiej ona zostanie 

przyznana pozostaje w gestii Pani Dyrektor Przedszkola oraz Urzędu Gminy. 

 

Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę na przyznanie nagrody dla 

Przedszkola w Kraszkowicach.  

 

2. Pani Krystyna Miśkiewicz Randa Powiatu Wieluńskiego poinformował, że 
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na terenie Powiatu Wieluńskiego powstało Stowarzyszenie pod nazwą 

„Wspólnota Ziemi Wieluńskiej, którego również Pani Miśkiewicz jest 

członkiem. Wspólnota w Ośrodku Zdrowia w Mierzycach wychodząc na 

przeciw potrzebom pacjentów   zorganizuje „Białą Niedziele” lub będzie to 

„Biała Sobota” i w czasie tego dnia będą dostępni dla mieszkańców bezpłatnie  

ortopedzi bowiem kolejki do specjalistów sa bardzo długie oraz  specjalista 

Profesor Kardiologii, ponieważ  na chwile obecna nie jest znany konkretny 

termin, ale wstępnie wchodzą  dwa terminy tj. 15 listopada (niedziela) lub 

21listopada br. (sobota ). Pani Miśkiewicz  zaprosiła serdecznie wszystkich 

mieszkańców z terenu Gminy Wierzchlas do udziału w badaniach.  

 

Punkt 9 

 

Zakończenie obrad  XXXII sesji Rady Gminy Wierzchlas.   

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXXII sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

Obrady zakończono o godzinie 11
30

. 

 


